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Steven Coppens, voorzitter 

Tim Vandenput, burgemeester 

Joris Pijpen, Pieter Muyldermans, Annelies Vanderlinden en  

Joy Sergeys, schepenen 

Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck,  

Julie Bollue, Jo Portois, Julie Delwick, Caroline Lagrange, 

Véronique Desmet, Timothy Rowies, Kenny Verbeeck,  

Marijke Belsack, Youri Vandervaeren en Eva De Bleeker, 

raadsleden 
 

VERONTSCHULDIGD: Marc Vanderlinden, schepen 

Maarten Bresseleers, raadslid 
 

 

* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

* * * 

 

O.P.1 Interne zaken. Secretariaat. Notulen openbare zitting 27 juni 2022. 

Goedkeuring. 

 

 

* * * 

 

O.P.2 Interne Zaken. Financiën. Aanpassing meerjarenplan 2020-2025. 

Vaststelling deel OCMW. 

 

Steven Coppens licht toe: "Nu stellen we de aanpassing meerjarenplan vast voor het deel 

van het OCMW. Onze burgemeester zal een toelichting geven voor het geheel." 

 

Tim Vandenput licht toe: "Ik wens de financiële dienst te bedanken voor de opmaak van 

het lijvige document en de bijhorende toelichting. Als college hadden we in het begin van 

het jaar andere ambities om voor te stellen , dan dat we hier nu doen. De oorzaak is te 

vinden in externe factoren: de vele indexsprongen en de hoge ernergieprijzen die we 

moeten betalen. Aan de exploitatie uitgaven zitten we met een extra uitgaven van 2,350 

miljoen, waar 1,2 miljoen exploitatie ontvangsten tegenover staan.  We kunnen voor dit 

jaar 1,1 miljoen minder uitgaven dan oorspronkelijk voorzien.  

Wat zijn de belangrijkste elementen voor dit werkjaar? :  

-  meerkost voor gas en elektriciteit van 683.000 euro (zijn de recenste cijfers van begin   

augustus) 

-  herraming van uitzendkrachten en personeel : de kosten voor vervanging algemeen 

directeur en afdelingshoofd - meer uitgave van 419.000 euro. Hier tegenover staat dat 

het salaris van de algemeen directeur en het afdelingshoofd momenteel niet wordt 

uitbetaald. 

 

 

 

Verifieer dit rechtsgeldig elektronisch ondertekend document van 7 blz op code.esignflow.be met code 8856-6944-0895-1443

https://app.esignflow.be/nl-be/code/8856694408951443


 

 

2 

- sociale lasten, bezoldigingen en pensioenen: de reeds uitbetaalde indexaties en de 

reeds geplande indexaties tot het einde jaar en het IFIC verhaal (beslissing van de 

Vlaamse regering voor de zorgsector om een aantal functies op te schalen) meeruitgave 

van 356.000 euro. Hier staan langs de inkomstenzijde een 369.000 euro subsidies 

tegenover. 

 

Langs de kant van de ontvangsten hebben we van FOD Financiën neuwe ramingen 

ontvangen die we mogen inschrijven op vlak van personenbelasting. Er zijn ook subsidies 

van Zorg en Gezondheid voor het WZC van 167.000 euro die we meer kunnen 

inschrijven. 

Langs de kant van de investeringen hebben we geprobeerd om de geplande 

investeringen door te laten gaan. Namelijk de volledige afwerking van de sport-en 

jeugdsite De Koldam : de nieuwe kantine voor de voetbal en tennis, de kunstgrasvelden 

voor de voetbal, de nieuwe parking om toegang te verschaffen tot de site, het nieuwe 

groenplein langs de kant van de Koldam en de nieuwe gymzaal. De veilige 

schoolomgeving die in oktober zal beginnen, wordt uitgevoerd. De volgende projecten 

zoals de Nilleveldstraat en G. Dekleemaekerstraat worden verder uitgevoerd. Er is  

geschrapt project, namelijk het bovenlokaal Aquafin project van de Kasteelstraat en de 

J.B. Charlierlaan. Er zijn twee redenen. Op Vlaams niveau gaat de werkvennootschap 

eind september van start met de werken van de N275, het stuk tussen de Meutedreef en 

Groenendaal wordt volledig aangelegd met een fietspad langs het Zoniënwoud. De 

werken starten eind september en zullen ongeveer een jaar duren. Dat heeft een enorme 

mobiliiteitsimpact voor ons, dit wil zeggende hele kant van Vlaanderenveld, het Trot en 

Pittoresk, dat die moeilijker bereikbaar zullen zijn, zeker tijdens de tweede fase van de 

werken, wanneer deze kant uitgevoerd wordt. En dan zitten we nog met werken in 

Groenendaal , we zitten met de afgesloten op/afrit in Welriekende en de werken in 

Overijse - de Vuurgatstraat die vanaf de grens met Hoeilaart tot en met Jezus-Eik zal 

heraangelegd worden vanaf eind dit jaar of begin volgend jaar. Wij willen het risico niet 

nemen om in 2023 met die werken rondom ons en de J.B. Charlierlaan die een aantal 

maanden zal toe zijn, om Hoeilaart helemaal op slot te doen. Vandaar we Aquafin hebben 

geïnformeerd dat op vlak van mobiliteit het voor ons echt niet te doen is en de werken 

laten uitstellen tot in 2026. Ons aandeel van 700.000 in het hele project is eruit gehaald. 

Ook financieel vinden we dat we onze eigen projecten eerst moeten uitvoeren dan de 

bovenlokale. Het mobiliteitsaspect van de Kasteelstraat, bijvoorbeeld het 

éénrichtingsverkeer, wordt wel uitgevoerd. Eerst in het kader van een proefproject, en 

gaan we fietsstraten en éénrichtingsverkeer invoeren. Dit zal in het najaar 

geïmplementeerd worden. Voor de A. Biesmanslaan hebben we 600.000 euro 

ingeschreven, dat is enerzijds om de toegang vanaf de Seqouia tot aan de nieuwe 

parking van de sport-en jeugdsite De Koldam te realiseren, maar ook hebben we de 

ambitie om het kruispunt van A. Biesmanslaan en de Koldamstraat te gaan herasfalteren 

en het fietspad in twee richtingen door te trekken. De plannen zijn in opmaak en 

misschien zal het voorziene budget nog aangepast moeten worden. Wat de uitgavezijde 

betreft voor de gymhal, we hebben daar subsidies voor ingeschreven op het AGB. 

Voor het meerjarenplan 2023 tot 2025 is er ook rekening gehouden voor het doortrekken 

van de indexering van de loonmassa, het gaat over 2,7 miljoen dat meer is ingeschreven 

van lonen dan het bedrag dat we wisten in december vorig jaar. Ik wil wel dat deze 

gemeenteraad zich daar rekenschap van geeft, dat dit een grote hap is uit ons budget. 

De gas en electriciteitsprijzen, waar we in het begin van de zomer nog hoopte op daling 

van de prijzen, hebben we de prijzen van begin augustus doorgetrokken naar de jaren 

2023, 2024 en 2025, wat op een meerkost komt van 2,1 miljoen euro. Daar tegenover 

staan ook de meerinkomsten van de personenbelasting dat is 2,6 miljoen APB, meer 

inkomsten uit de werking zijn bijvoorbeeld de hogere dagtarieven in het WZC en de IFIC 

subsidies die ingeschreven zijn. Het eindtotaal voor dit meerjarenplan aan extra 

inkomsten bedraagt 4,9 miljoen euro, waar we toch een meeruitgave hebben van 5,5 

miljoen euro. Dat is een netto van 700.000 euro dat we nog eens moeten bijleggen ten 

opzichte van de meerjarenplanning dat we vorig jaar hebben goedgekeurd. Ik kan niet 

zeggen dat het moeilijke tijden zijn voor de gemeente, maar het zijn tijden waar we toch 

eens moeten nadenken over hoe we de zaken verder gaan organiseren, naar 

energieverbruiik, gebruik van onze lokalen. Omdat we de portefeuille beheren van onze 

belastingbetaler moeten we de volgende jaren wel wat voorzichtig te werk gaan.  
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Ik ben blij dat we het merendeel van onze projecten die we ingeschreven hebben kunnen 

uitvoeren en dat die op planning zijn om uit te voeren tegen het einde van de 

legislatuur."   

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "In de toelichting lees ik dat er een 

herziening  komt van de rentevoeten. Welke impact gaat dit hebben op de rentevoeten?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Het beheren van onze schuldportefeuile is onze financiële 

beheerder die dat doet. Ik zal de vraag naar hem doorspelen en er wordt een antwoord 

voor verstuurd. Het gaat om de variabele rentevoeten, waar we moeten bekijken hoe we 

dit best alternatief gaan financieren. De financieel directeur heeft mij nog niet toegelicht 

hoe we dit gaan doen, maar dat zullen niet de grote uitgavenpost zijn." 

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "In de toelichting staat dat werken die men 

gaat uitvoeren zullen waarschijnlijk 25% stijgen. Dat is een inschatting die gemaakt is. 

Een voorbeeld: op pagina 37 staat G. Dekleermaekerstraat  staat er 678.000 

ingeschreven en op pagina 74 staat er bij investeringen plots 306.000 euro. Het initiële 

budget voor G. Dekleermaekerstraat was 438.000 en nu gaat de inrichting van de straat 

minder kosten.Tenzij ik dat verkeerd lees." 

 

Tim Vandenput anwoordt: "U leest dit verkeerd. Het was initieël ingeschreven voor die 

600.000 euro. Bij de aanbestedingsprocedure hebben we gezien dat dit veel duurder is, 

het verschil van 306.000 euro is het bedrag dat erbij komt. Het kostenplaatje komt op 

900.000 euro en is zo ook toegewezen aan de aannemer." 

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "Voor de A. Biesmanslaan zitten we met 

600.000 euro meer, u gaat het fietspad ontdubbelen. Mag ik eruit besluiten dat de 

parkings, die er nu zijn langs de rechterkant als je van Overijse richting Hoeilaart rijdt, 

gaan verdwijnen? Het lijkt mij zeer krap om te realiseren een fietspad en parkings en een 

rijbaan (die momenteel ook al zeer smal is)." 

 

Tim Vandenput antwoordt: "We hebben aan het studiebureau gevraagd om het huidige 

fietspad met de haag te laten staan langs de kant van de sport-en jeugdsite, om dan de 

straat iets smaller te maken en dan toch om fietspad, parkeervakken en voetpad in het 

ontwerp te krijgen. Dit plan is in opmaak maar we hebben nog een plannen ontvangen." 

 

Pieter Muyldermans vult aan: "Die zijn inderdaad in opmaak en we zijn in overleg met de 

diensten van MOW om na te kijken of er subsidies kunnen aangevraagd worden." 

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "In verband met de verkoop van Sportecho 

zie ik dat dit gepland is voor 2022. Waarom moet dit gebouw verkocht worden? Kan men 

dit gewoon niet verder verhuren? Is dat nu zo een noodzaak dat die Sportecho absoluut 

verkocht wordt?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Ik kan u alleen maar hetzelfde antwoord geven, zoals in 

vorige vergaderingen aan uw collega Alain Borreman heb verteld. Uw bekommernis om 

er een café te behouden, is ook onze bekommernis. We hebben op 1 augustus een 

vergadering bijgewoond waar onze financiële directeur en notaris aanwezig was, om te 

bekijken wat mogelijk is naar behouden van bestemming. Alle panden op het 

Gemeenteplein en in de omliggende straten via RUP Kern handelszaken moeten blijven. 

We willen nog verder gaan om bij een eventuele verkoop het behouden van een café te 

verplichten. Ik ben in contact met de eigenaar, die maakt zich geen grote zorgen, die wil 

gewoon op de hoogte gehouden worden. Dat is een dossier in opmaak, ik kan daar 

verder niets meer over zeggen. Bij de voorstelling van MJP hebben we 1,2 miljoen 

ingeschreven, om ons strategisch patrimonium te gaan verkopen. We hebben daar een 

aantal panden nominatief voor opgenoemd, namelijjk het oude kinderdagverblijf, de 

conciërgewoning en de Sportecho. We zijn een vierde pand aan het bekijken of we dit 

ook kunnen valoriseren. In het najaar komt er een dossier naar het college hieromtrent. 
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Eén ding is zeker, als we niet zeker kunnen zijn, juridisch en notarieel, dat de Sportecho 

een café blijft de volgende 50-60 jaar, dan gaat de verkoop niet door.  

Er zijn een aantal mogelijkheden om dit juridisch en notarieel vast te leggen. Elke 

verkoop van een gemeentelijk gebouw moet gekeurd worden door deze gemeenteraad 

en moet via een openbare procedure gebeuren." 

Youri Vandervaeren stelt volgende vraag: "We hebben een aanzienlijke meer uitgave 

voor energie. We zouden het energieverbruik in onze gemeentelijke gebouwen op een of 

andere manier kunnen verminderen. Zijn hier al concrete ideeën rond?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Vorige week op het college hebben we daarover gesproken 

en hebben gevraagd aan de administratie om een plan te maken en enkele voorstellen te 

doen. Ik ga enkele cijfers geven voor 2022 zowel voor gas en electriciteit samen:  

● WZC 393.000 euro 

●  in 2024 estimatie voor WZC 424.000 euro   

● Straatverlichting 330.000 euro.  

Tegen 2030 zal Fluvius alles verled hebben. Ik had gevraagd om dit proces te versnellen 

maar zij kunnen dit niet om twee redenen: niet genoeg technisch personeel beschikbaar 

en te weinig beschikbaar materiaal. 

● Algemene uitgaven 132.000 euro 

● Gemeenschapcentrum  142.000 euro 

Als je experten hoort, als je bijvoorbeeld 1 of 2 graden lager zet, dat je dan 5 tot 7 

procent kan besparen. Misschien kunnen we dit overwegen om dit ook toe te passen in 

de gemeentelijke gebouwen om zo te kunnen besparen. Als je wilt besparen moet je dit 

op de grote uitgaven doen."   

 

Patrick Demaerschalk stelt volgende vraag: "In het kader van de sport-en jeugdsite die 

nu nog in aanbouw zijn, zijnde de kantine en turnhal, moet men daar niet denken aan 

warmtepompen en dergelijke. Is dat klimaatneutraal? Is daar misschien nog een 

mogelijkheid om in te grijpen, desnoods met meerkost. Je zit daar nog in constructie 

zodat er een nog een mogelijkheid is om te overleggen met de aannemers."  

 

Tim Vandenput antwoordt: "De gebouwen die er zijn en ook die nog in opbouw zijn zijn 

ontworpen volgens het BEN principe, bijna energie neutraal. De gymzaal zal mee 

geplaatst worden op het ventilatiesysteem van de sporthal. Wat de kantine betreft, alles 

is in aanbouw en besteld. De beste besparing is isoleren, hier werd veel aandacht aan 

besteed in de gebouwen die in aanbouw zijn. Ook liggen er zonnepanelen op de sporthal. 

Tot eind vorig jaar gekende klimaattechnieken zitten in het ontwerp en de uitvoering. 

Wat we niet hebben gedaan is een oppervlakte warmtepomp geplaatst onder de 

terreinen. Omdat een kunstgrasveld gebouwd is op een betonnen plaat, is dit geen optie 

om zo een pomp te plaatsen. Enie mogelijkheid is misschien om onder de parking een 

oppervlaktepomp te plaatsen en een vloerverwarmingsysteem te werken."   

 

Caroline Lagrange stelt volgende vraag: "Verbruikt de sporthal dan meer energie dan de 

energie die de zonnepanelen kunnen leveren?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Alles hangt af van de zon. In de winter zitten we met veel 

meer avondconsumptie We werken nog niet met een opslagsysteem, ik hoop dat dit in de 

toekomst mogelijk is."  

 

Youri Vandervaeren stelt volgende vraag: "Wat de investeringen in het onderhoud en 

aanleg van voet- en fietspaden betreft. Er wordt meer gefietst en gewandeld in Hoeilaart, 

zeker met het begin van het nieuwe schooljaar. De investeringen in voet-en fietspaden 

zouden toch fors mogen stijgen. Bij deze een oproep." 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Op pagina 74 staan de aanpassingen van de posten die we 

gaan uitvoeren. Ik kan u ook zeggen dat er een rollend fonds van 100.000 euro per jaar 

is om onderhoud en aanleg van voet-en fietspaden te doen." 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Het kan natuurlijk altijd meer, maar we moeten wel 

toezien dat we het uitgevoerd krijgen. Er liggen nog een aantal grote projecten op de 
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plank voor onze technische dienst. Er zijn al aanbestedingen geweest voor aanleg 

voetpaden in Vlaanderveldlaan, Charles Melottestraat en Nilleveldstraat.  

Zoals de burgemeester reeds aangaf, gaan we het fietspad langs twee zijden doortrekken 

in de Albert Biesmanslaan. De verkeersmaatregelen op de Kasteelstraat gaan we wel 

doorvoeren dat het een fietsstraat wordt. We gaan de bocht in de Joseph Kumpstraat 

aanleggen. Daarnaast hebben we een rollend fonds van 100.000 euro per jaar.  

We hebben met studiebureau Tridee onze studie zo goed als afgewerkt en ligt klaar om 

aan jullie voor te stellen. Er zit een hele prioriteitenlijst aan, waar we waarschijnlijk 

ambities 5 tot 10 jaar werk hebben om uit te voeren. We hebben een risicoanalyse 

uitgevoerd op al die lijnen uit de lijst. Het is onze ambitie om alle hoog risicopunten aan 

te pakken, nog voor het einde van de legislatuur. We zijn aan het uitzoeken welke 

maatregelen er kunnen, om zo extra subsidies te kunnen binnen halen." 

 

Youri Vandervaeren vult aan: "Hoge risicopunten aanpakken is een zeer goeie zaak, zoals 

in de Victor Marchandstraat. Op de Zavelenborre heeft men dit veel veiliger gemaakt. We 

kunnen er toch sneller werk van maken dan nu. We stellen die vraag al twee- drie jaar 

en we zien dat er nog altijd geen oplossing uit de bus is gevallen voor de kritieke 

punten." 

 

Pieter Muyldermans voegt toe: "Daar heeft u volledig gelijk in. Ik heb verschillende 

experten gecontacteerd en de conclusie was dat we daar meer ruimte nodig hebben. Tot 

op vandaag hebben we de ruimte niet, die ligt op de site Desbeck. We hebben al 

verschillende pogingen gedaan om in dialoog te gaan en daar een oplossing te vinden. 

Tot nu toe is dit niet gelukt." 

 

Youri Vandervaeren stel voor: "Voor de veiligheid van de zwakke weggebruiker, kan je 

een klein deeltje onteigenen."  

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Onteigening neemt ook tijd en middelen in beslag en we 

proberen op een meest constructieve manier tot een oplossing te komen. We doen heel 

hard ons best om punt voor punt aan te pakken. Ik deel uw ergenis." 

Tim Vandenput vult aan: " U heeft gelijk, dat sleept al jaren aan, al 30 jaar. Ik hoop dat 

u kan tellen wie daar 30 jaar geleden verantwoordelijk voor was. Ik vind het een beetje 

goedkoop om de zwarte piet naar ons te schuiven, terwijl als jullie het voor te zeggen 

hadden, er ook niets aangedaan is. Misschien wel pogingen ondernomen, maar geen 

realisaties op het terrein. Er zijn een aantal zaken in beweging op die site. We hebben al 

verschillende pogingen gedaan om met de eigenaar te onderhandelen en dat loopt niet 

vlot. Er zijn een aantal zaken die buiten onze verantwoordelijkheid lopen vandaag, maar 

waar we wel richting aan geven. Als die site ooit verkocht wordt en er wordt een nieuwe 

bouwaanvraag ingediend voor wat dan ook, dan zullen we daar gratis grondinname doen. 

De eigenaars weten dat en de projectontwikkelaars weten dat ook. Dat is wat wij willen 

een lange termijnvisie en niet een hoekje gaan onteigenen. De onteigeningsprocedure 

loopt drie tot vier jaar, dus wij zien dat vandaag niet als de oplossing, zeker niet voor 

een probleem dat al 30 jaar aansleept. U doet hier een pleidooi om meer te gaan 

investeren in voet- en fietspaden. De schepen heeft goed uitlegd wat we met het rollend 

fonds gaan doen en de inventaris is gemaakt om de moeilijke punten aan te pakken. Ik 

begrijp dat u meer wilt doen. In het begin van de legislatuur hebben we gezegd dat we 

50 euro per inwoner en per jaar aan schuldafbouw gaan doen. Met dit plan om een 

aantal investeringen te behouden, gaan we naar een schuldenafbouw van 38 euro per 

jaar per inwoner, maar in mindere snelheid dan vooropgesteld aan het begin van de 

legislatuur. We hedden in het begin van het jaar andere plannen om meer te gaan doen, 

zoals in station Groenendaal zelf een doorbraak te gaan forceren. Maar door externe 

factoren hebben ervoor gezorgd dat we dit vandaag niet kunnen doen. Nu komt mijn 

vraag voor u, meneer Vandervaeren, als u een pleidooi doet om meer te gaan doe, wat 

wilt u gaan doen? Wilt u bepaalde investeringen schrappen of de personeelskosten 

drastisch naar beneden doen door mensen te ontslagen of de leningslast fors doen 

stijgen? Welk van de drie zaken zou u voorstellen?" 
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Youri Vandervaeren antwoordt: "Geen van de drie. Er zijn twee zaken die duiden op een 

niet optimaal beheer van de financiën. De aanleg van de Koldamparking heeft ons 

opnieuw 30.000 euro gekost.  

Het aanstellen van de directeur heeft ons 9.000 euro gekost. Dat is 39.000 euro die we 

zomaar kwijt zijn. Men is ook bereid om 60.000 euro meer te voorzien voor het 

Druivenfestival. Een zeer goeie zaak, daar heb ik geen probleem mee.  

Men is bereid op sommige vlakken om meer inspanningen te leveren, dan ben ik ervan 

overtuigd. Via een optimaal beheer van onze financiën en de bereidheid om voor veiliger 

voet-en fietspaden nog meer inspanning te leveren." 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Uw antwoord is "Ik weet het niet" en met 39.000 euro 

kunnen we straten mee gaan her aanleggen." 

 

Youri bevestigd dat dit geen groot bedrag is en als we willen kunnen we dit. Waar een wil 

is, is een weg.  

 

Tim Vandenput antwoordt: "Inderdaad met die parking is een ontwerpfout gebeued. 

Zulke zaken kunnen gebeuren. Wat de 9.000 euro betreft voor de selectieprocedure 

algemeen directeur, al u dit weggesmeten geld vindt, dan weet ik niet wat we moeten 

doen. Een selectieprocedure is een procedure doorlopen en dat kost geld. Wij kunnen dit 

niet zomaar privé gaan organiseren, we moeten dit via een externe jury en extern 

selectiebureau doen. Dit allemaal moeten we betalen. Als u vindt dat die 9.000 euro zeer 

slecht beheer is, dan zegt u eigenlijk ik weet niet hoe de gemeente gerund wordt." 

 

Youri Vandervaeren antwoordt: "Dat zijn uw woorden, meneer de burgemeester, u mag 

dit niet in mijn mond leggen." 

 

 

* * * 

 

O.P.3 Interne Zaken. Secretariaat. Vervanging lid Bijzonder Comité voor de  

Sociale Dienst na ontslag Marie-Paule Bockstal 

 

Steven Coppens licht toe: "Na het ontslag van Marie-Paule in het bijzonder Comité 

Sociale dienst dienen we de opvolger goed te keuren. Ik , voorzitter, ontving de 

voordrachtakte en de geloofsbrieven die in orde zijn. Zodoende kan Veerle haar eed hier 

vandaag afleggen." 

 

Annelies Vanderlinden licht toe: "Als voorzitter van het bijzonder comité sociale dienst 

wou ik mevrouw Bockstal bedanken voor haar zeer toegewijde bijdrage. Ik hoop dat 

mevrouw Vandersype dezelfde weg opgaat."  

 

Youri Vandervaeren sluit zich volmondig bij aan de woorden vol lof voor mevrouw 

Bockstal.  

 

Mevrouw Veerle Vandersype legt de eed en de eedaflegging wordt ondertekend. 

 

 

* * * 

 

O.P.4 Afdeling Mens. Dienst Welzijn. Woonzorgcentrum Hof ten Doenberghe - 

Interne afsprakennota en gebruikersovereenkomst. Goedkeuring. 

 

Steven Coppens licht toe: " Na een onaangekondigd bezoek van de Zorginspectie op 15 

oktober 2021 aan het woonzorgcentrum werden een aantal documenten opgevraagd. 

Twee van die documenten zijn de interne afsprakennota van het woonzorgcentrum en de 

opname overeenkomst. 

 Uit het inspectieverslag blijkt dat er in beide documenten enkele tekortkomingen zijn. 

 De aanpassingen in beide documenten zijn in het geel gearceerd." 

 

* * * 
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O.P.5 Interne Zaken. Financiën. Goedkeuring door gouverneur van jaarrekening 

boekjaar 2021. Kennisname. 

 

Steven Coppens licht toe: " Ook de jaarrekening 2021 van het OCMW werd goedgekeurd 

door de gouverneur." 

 

 

* * * 

 

O.P.6 Interne zaken. Financiën. Evolutie van de budgetten. Kennisname. 

 

 

* * * 

 

O.P.7 Interne Zaken. Financiën. Rapportering debiteurenbeheer. Kennisname. 

 

 

* * * 

 

Vragen en antwoorden. 

 

 

* * * 

 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Chloë Foccaert 

Waarnemend algemeen directeur 

 

get. Steven Coppens 

Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift, 
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